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P R O T O K Ó Ł  NR LIII/22 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Nadleśnictwa Głusko 

z dnia 30 września 2022 roku 

czas trwania od 15
00

 do 17
02

 

  

W obradach udział wzięli radni oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Otwarcia LIII sesji dokonał Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na 

specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna  

z wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrza 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Pana Tomasza Świdkiewicza 

Nadleśniczego Nadleśnictwa Głusko, Panią Agnieszkę Walendzik Prezes PUK Komunalni, 

Panią Elżbietę Moś Dyrektor Gminnego Zespołu Szkół, Panią Marlenę Pawłowską Dyrektor 

Centrum Usług Wspólnych, kierowników jednostek podległych, Pana Karola Golec 

Przewodniczącego Zarządu CZG SGO5, radnych oraz sołtysów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte 

zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK  30.09.2022 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK  30.09.2022 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK  30.09.2022 Obecny 

4 Jolanta Kadler TAK  30.09.2022 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK  30.09.2022 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK  30.09.2022 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK  30.09.2022 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK  30.09.2022 Obecny 
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9 Andrzej Muszyński TAK  30.09.2022 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK  30.09.2022 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski TAK  30.09.2022 Obecny 

12 Leszek Wieczór TAK  30.09.2022 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK  30.09.2022 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK  30.09.2022 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK  30.09.2022 Obecny 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad  

i wnioskował o wprowadzenie do punktu 4 porządku obrad podpunktów: 7.9. oraz  7.10: 

uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobiegniew do stowarzyszenia Związek 

Samorządów Polskich oraz uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Dobiegniew oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: przystąpienia Gminy Dobiegniew do stowarzyszenia Związek Samorządów 

Polskich:  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 15:06 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 15:06 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 15:06 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 15:06 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 15:06 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 15:06 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 15:06 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 15:06 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 15:06 
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9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 15:06 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 15:06 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 15:06 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 15:06 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 15:06 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 15:06 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 15:06 

 

Głosowanie w sprawie: emisji obligacji Gminy Dobiegniew oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 15:07 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 15:07 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 15:07 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 15:07 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 15:07 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 15:07 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 15:07 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 15:07 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 15:07 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 15:07 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 15:07 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 15:07 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 15:07 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 15:07 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 15:07 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 15:07 
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Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 15:07 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 15:07 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 15:07 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 15:07 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 15:07 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 15:07 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 15:07 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 15:07 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 15:07 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 15:07 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 15:07 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 15:07 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 15:07 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 15:07 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 15:07 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 15:07 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami. 

4. Wnioski i zapytania radnych. 

5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku 
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6. Informacja na temat działalności Dobiegniewskiej Strefy Ekonomicznej (promocja strefy, 

firmy zlokalizowane na terenie strefy) 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2022 rok.  

7.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2030, podjętej 

uchwałą nr XLII/254/21 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 21 grudnia 2021 roku. 

7.3. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Dobiegniew 

w obrębie ewidencyjnym Mierzęcin. 

7.4. nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości niezabudowanej  

do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

7.5. nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości niezabudowanej  

do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

7.6. wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Dobiegniew porozumienia gminno-

powiatowego dotyczącego procesu przyjęcia i realizacji Strategii Terytorialnej (strategii 

IIT) Partnerstwa „Północ Województwa Lubuskiego Zawsze Razem” obejmującego gminy 

Dobiegniew, Drezdenko, Stare Kurowo, Zwierzyn i Powiat Strzelecko-Drezdenecki. 

7.7. zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Słonów. 

7.8. uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

7.9. przystąpienia Gminy Dobiegniew do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich. 

7.10. emisji obligacji Gminy Dobiegniew oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3. Informację Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz 

Dobiegniewa: 

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa poinformowała, że przez 3 tygodnie 

przebywała na urlopie wypoczynkowym i nie zgadza się z tym, co pojawia się na portalach 

społecznościowych, ponieważ wszystkie jednostki pracowały wzorowo i wszystkie 

inwestycje realizowane są zgodnie z harmonogramem.  
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Dnia 26 września br. Burmistrz Dobiegniewa uczestniczyła w Zgromadzeniu Wspólników  

w Witnicy odnośnie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej, gdzie mamy zamiar budować 

mieszkania komunalne w Dobiegniewie na placu popegeerowskim. 

Dnia 27 września br. uczestniczyłam w spotkaniu Pro Europa Viadrina. Rozmowy dotyczyły 

nowej perspektywy środków unijnych i wszystkich projektów, które gmina realizuje  

z Interregu Va. 

Dnia 28 i 29 września br. Burmistrz Dobiegniewa gościła profesorów Uniwersytetu 

Warmińsko- Mazurskiego z Olsztyna i z Uniwersytetu Szczecińskiego, którzy będą 

zaangażowani w projekt przyrodniczy. W miesiącu grudniu planowane jest zrobienie 

konferencji w Muzeum Woldenberczyków, aby zapoznać z koncepcją nie tylko przyrodniczą, 

ale też zagospodarowania przestrzennego. Gmina Dobiegniew będzie wspierać się też pomocą 

Drawieńskiego Parku Narodowego.   

Dnia 29 września br. w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie odbył się Zarząd CZG SGO5. 

Dnia 30 września br. odbyło się Kierownictwo Urzędu, na którym omówione zostały 

wszystkie inwestycje, które realizowane są na terenie gminy Dobiegniew. Inwestycją, która 

jest priorytetowa jest modernizacja oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie wraz z budową 

sieci kanalizacyjnej w m. Grąsy oraz modernizacja stacji uzdatniania wody.  

Pani Sylwia Łaźniewska poinformowała również, że niebawem oddana zostanie do użytku  

ul. Szkolna, na której wykonane zostaną również parkingi oraz wiata parkingowa. 

Jeżeli chodzi o inwestycję w Ostrowcu jest ona ukończona, natomiast gmina rozpoczęła 

inwestycje w Sarbinowie. W Rządowym Programie Rozwoju Dróg Lokalnych gmina ma 

złożone wnioski na przebudowę ulicy Akacjowej i ulicy Łokietka Złożony został również 

wniosek o drogę do Chrapowa, gmina czeka na rozstrzygnięcie; wykonane jeszcze będą dwie 

dokumentacje na drogę do m. Derkacze i do m. Sławica. 

Dnia 7 października o godz. 14:00 w auli Gminnego Zespołu Szkół wręczone zostaną 173 

komputery dla dzieci z rodzin popegeerowskich.   

Wykonane zostały próby szczelności instalacji kotłowni przy ul. Mickiewicza; wszystkie 

próby są pozytywne; niezwłocznie podpisana zostanie umowa i gaz będzie dostarczany  

dla mieszkańców, którzy korzystają z kotłowni przy ul. Mickiewicza.  Jeżeli chodzi o bloki 

przy ul. Gdańskiej 29 i 30, które gmina chciała podłączyć do kotłowni przy ul. Szkolnej, 

rozmowy nadal trwają, Pani Burmistrz proponuje dwa spotkania w miesiącu październiku  
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z mieszkańcami tychże bloków celem określenia się czy przystępują do tego zadania wspólnie 

z gminą czy pozostają na indywidualnym ogrzewaniu.  

Jeżeli chodzi o monitoring miejski, gmina złożyła wniosek o dofinansowanie projektu  

z programu „Razem bezpieczniej” na kwotę 100.000zł i uzyskała pozytywna opinię 

Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego. W zakres monitoringu wchodzi Przedszkole Miejskie, 

Żłobek Miejski, Park Miejski, ul. Dembowskiego, Promenada. 

Gmina wykonuje również dokumentację na przebudowę kładki nad torami w Parku Miejskim. 

W ramach inwestycji na Osiedlu Młodych, gmina poszerzyła zakres prac i wykonane zostały 

dodatkowe chodniki. Poza tym gmina wykonuje dokumentację na kanalizację deszczową  

ul. Mickiewicza.  

Jeżeli chodzi o Budżet Obywatelski będzie on wykonany do dnia 25 listopada br.  

Gmina Dobiegniew jest gotowa, aby ogłosić przetarg na termomodernizację budynku 

Ośrodka Zdrowia w Dobiegniewie i niebawem gmina będzie również szykować dokumenty 

do ogłoszenia przetargu na budowę remizy w Mierzęcinie.  

Przebudowa ulicy Słowackiego, Asnyka i Dąbrowskiego – gmina czeka na wykonanie 

dokumentacji i złożenia wniosku na budowę przez projektanta w miesiącu październiku. 

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz przedstawiła również projekt zarządzenia w sprawie 

ograniczenia zapotrzebowania oraz zużycia energii cieplnej i elektrycznej w budynkach 

jednostek organizacyjnych Gminy Dobiegniew. 

Pani Agnieszka Walendzik Prezes PUK „Komunalni” – poinformowała, że rozpoczęły się 

prace modernizacyjno – remontowe na oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie przez firmę Ata 

Technik z siedzibą w Budzyniu. Trwa remont poletek osadowych, główna przepompownia 

ścieków jest przygotowywana już do rozpoczęcia prac. Jeżeli chodzi o ujęcie wody  

w Dobiegniewie został wyłoniony projektant, który rozpoczął prace, robione były badania 

wody, niebawem będą również wykonane prace przez geologa. Wszystko odbywa się 

prawidłowo według zaplanowanego harmonogramu. Pierwsza Rada Budowy odbyła się dnia 

19.09.br., kolejna Rada Budowy zaplanowana jest na dzień 7 października br.  

Następnie po informacji o działalności Burmistrza między sesjami głos zabrał Pan Tomasz 

Świdkiewicz Nadleśniczy Nadleśnictwa Głusko. Przedstawił przygotowaną prezentację. 

Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Karol Golec Przewodniczący Zarządu CZG SGO5 – przedstawił informację na temat 

funkcjonowania Celowego Związku Gmin SGO5. Poinformował, że dnia 20.09.br. podpisana 

została umowa na budowę nowego Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

w Dobiegniewie przy ul. Mierzęcińskiej. Wartość inwestycji opiewa na kwotę 1.210.000 zł,  

z czego CZG otrzymał dofinansowanie z Programu Polski Ład w kwocie 475.000 zł jest to 

największa inwestycja w dziejach Celowego Związku Gmin SGO5. Przewodniczący Zarządu 

CZG SGO5 podziękował Pani Burmistrz za zaangażowanie się w budowę Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Dobiegniewie.   

Ad.4. Wnioski i zapytania radnych. 

 Paweł Łysiak radny – zapytał odnośnie składania wniosków na dodatek węglowy czy jest 

możliwość składania wniosków również na inne paliwa.   

 Marek Wardziak Sołtys – zapytał odnośnie remontu hali w Głusku.  

 Joanna Grabia radna – zapytała czy jest możliwość wystąpienia z pismem do Generalnej 

Dyrekcji o zamontowanie wysepki zwalniającej a wjeździe i wyjeździe ze Słonowa,  

takiej na wzór jak jest w Przyłęgu lub stworzenia przejścia dla pieszych.  

Ad.5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.6. Informacja na temat działalności Dobiegniewskiej Strefy Ekonomicznej (promocja 

strefy, firmy zlokalizowane na terenie strefy) stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że gmina sprzedała działkę przy  

ul. Leśnej dla firmy Daku z koncepcją rozbudowy firmy. Nad j. Wielgie teren po starej 

piekarni inwestor uporządkował cały teren i pracuj nad koncepcją ośrodka 

wypoczynkowego.  Na Dobiegniewskiej Strefie Przemysłowej gmina sprzedała jedną 

działkę o powierzchni 1 ha dla firmy Tokar oraz ogłosiła do sprzedaży trzy kolejne działki.    

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM ogłosił 10-cio minutową przerwę. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał. 

Ad.7.1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy na 2022 rok.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian uchwały budżetowej gminy na 2022 rok. Pełne wystąpienie Burmistrza Gminy 

Dobiegniew w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest 

na stronie internetowej: https://radni.tv/transmisja/?id=1221  (01:21:00) 

https://radni.tv/transmisja/?id=1221
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Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian uchwały budżetowej gminy na 2022 rok.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 16:31 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 16:31 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 16:31 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 16:31 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 16:31 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:31 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:31 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:31 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:31 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:31 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:31 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:31 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:31 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:31 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:31 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:31 
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4.2. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2030, 

podjętej uchwałą nr XLII/254/21 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 21 grudnia 2021r.,  

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2030, podjętej uchwałą  

nr XLII/254/21 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 21 grudnia 2021r.  

Pełne wystąpienie Sekretarza Gminy Dobiegniew w tej sprawie zostało zarejestrowane  

w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: 

https://radni.tv/transmisja/?id=1221  (01:26:10) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-

2030, podjętej uchwałą nr XLII/254/21 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 21 

grudnia 2021 roku. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 16:33 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 16:33 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 16:33 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 16:33 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 16:33 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:33 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:33 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:33 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:33 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:33 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:33 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:33 

https://radni.tv/transmisja/?id=1221
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12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:33 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:33 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:33 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:33 

 

7.3. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Dobiegniew w obrębie ewidencyjnym Mierzęcin. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dobiegniew w obrębie ewidencyjnym Mierzęcin. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 16:34 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 16:34 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 16:34 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 16:34 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 16:34 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:34 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:34 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:34 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:34 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:34 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:34 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:34 
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12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:34 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:34 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:34 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:34 

 

7.4. Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości niezabudowanej 

do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości 

niezabudowanej do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 16:34 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 16:35 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 16:35 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 16:35 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 16:35 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:35 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:35 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:35 
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8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:35 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:35 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:35 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:35 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:35 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:35 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:35 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:35 

 

7.5. Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości niezabudowanej 

do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa – Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. nieruchomości 

niezabudowanej do zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 16:35 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 16:35 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 16:35 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 16:35 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 16:35 
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5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:35 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:35 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:35 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:35 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:35 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:35 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:35 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:35 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:35 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:35 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:35 

 

 

7.6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Dobiegniew 

porozumienia gminno-powiatowego dotyczącego procesu przyjęcia i realizacji Strategii 

Terytorialnej (strategii IIT) Partnerstwa „Północ Województwa Lubuskiego Zawsze Razem” 

obejmującego gminy Dobiegniew, Drezdenko, Stare Kurowo, Zwierzyn i Powiat Strzelecko-

Drezdenecki. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Dobiegniew 

porozumienia gminno-powiatowego dotyczącego procesu przyjęcia i realizacji Strategii 

Terytorialnej (strategii IIT) Partnerstwa „Północ Województwa Lubuskiego Zawsze 

Razem” obejmującego gminy Dobiegniew, Drezdenko, Stare Kurowo, Zwierzyn i Powiat 

Strzelecko-Drezdenecki. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 16:36 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 16:36 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 16:36 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 16:36 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 16:36 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:36 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:36 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:36 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:36 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:36 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:36 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:36 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:36 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:36 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:36 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:36 

 

 

7.7. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Słonów. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Słonów. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 16:37 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 16:37 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 16:37 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 16:37 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 16:37 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:37 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:37 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:37 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:37 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:37 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:37 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:37 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:37 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:37 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:37 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:37 

 

7.8. Uchwała w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 16:38 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 16:38 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 16:38 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 16:38 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 16:38 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:38 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:38 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:38 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:38 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:38 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:38 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:38 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:38 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:38 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:38 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:38 

 

 

7.9. przystąpienia Gminy Dobiegniew do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: przystąpienia Gminy Dobiegniew do stowarzyszenia Związek 

Samorządów Polskich. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 16:39 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 16:39 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 16:39 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 16:39 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 16:39 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:39 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:39 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:39 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:39 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:39 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:39 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:39 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:39 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:39 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:39 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:39 

 

 

7.10. Uchwała w sprawie emisji obligacji Gminy Dobiegniew oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie w 

sprawie emisji obligacji Gminy Dobiegniew oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. Pełne wystąpienie Sekretarza Gminy Dobiegniew w tej sprawie 

zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie internetowej: 

https://radni.tv/transmisja/?id=1221  (01:33:37) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: emisji obligacji Gminy Dobiegniew oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 30.09.2022 16:43 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Nadleśnictwo Głusko 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

https://radni.tv/transmisja/?id=1221
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Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 30.09.2022 16:44 

2 Joanna Grabia Za 30.09.2022 16:44 

3 Bartosz Jabłoński Za 30.09.2022 16:44 

4 Jolanta Kadler Za 30.09.2022 16:44 

5 Zbigniew Kołodziej Za 30.09.2022 16:44 

6 Marek Kowalczyk Za 30.09.2022 16:44 

7 Paweł Łysiak Za 30.09.2022 16:43 

8 Dariusz Majowicz Za 30.09.2022 16:44 

9 Andrzej Muszyński Za 30.09.2022 16:44 

10 Bernard Szyrwiński Za 30.09.2022 16:44 

11 Andrzej Świątkowski Za 30.09.2022 16:44 

12 Leszek Wieczór Za 30.09.2022 16:44 

13 Marzena Wierzbicka Za 30.09.2022 16:44 

14 Waldemar Wołyniec Za 30.09.2022 16:44 

15 Urszula Woszczyk Za 30.09.2022 16:44 

 

Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz – odpowiedziała, że jeżeli chodzi o dodatek węglowy 

stworzona zostanie informacja dla mieszkańców w formie ulotki. Wnioski są przyjmowane 

do 30 listopada br.  

 Jeżeli chodzi o świetlicę wiejską w Głusku, gmina wykonuje dokumentację na 

zagospodarowanie całego budynku i terenu wokół świetlicy w Głusku. Następnie Pani 

Burmistrz odczytała protokół komisji dotyczący zamontowania sygnalizacji 
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spowalniającej ruch pojazdów na odcinku w m. Głusko oraz zamontowania progów 

zwalniających na ul. Konopnickiej i Obrońców Pokoju w Dobiegniewie.  

 Jeżeli chodzi o progi zwalniające w m. Słonów Burmistrz Dobiegniewa odczytała pismo 

z Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze.  

 

Ad.9. Komunikaty. 

 Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz – zwróciła się z prośbą do sołtysów odnośnie 

zorganizowania w sołectwach Zebrań Wiejskich w miesiącu październiku. 

 Pani Burmistrz poinformowała, że dnia 7 października na Auli Gminnego Zespołu 

Szkół wręczane będą komputery dla dzieci z rodzin popegeerowskich. 

 Następnie Pani Burmistrz bardzo serdecznie podziękowała Panu Nadleśniczemu 

Nadleśnictwa Głusko za współpracę. 

 Jolanta Kadler radna – podziękowała Pani Burmistrz oraz Przewodniczącemu Zarządu 

Osiedla w pomoc w zorganizowaniu Akcji Sprzątania Świata. 

 Marek Wardziak sołtys – podziękował Pani Burmistrz oraz Panu Nadleśniczemu 

Nadleśnictwa Głusko za pomoc w organizacji na biwaku w Czarnolesiu Wojewódzkich 

Zawodów Sportowych LZS. 

 Marek Kowalczyk przewodniczący RM – poinformował radnych, że inwestor,  

który buduje domki nad j. Osiek chciałby spotkać się z radnymi w sprawie uchwały 

dotyczącej linii zabudowy.  

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LIII Sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 


